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صفحه

روزنامه

موجب  که  اخیر  هفته  در  حادثه  دو  به  اشاره  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
اینترنت  اختلال  احتمالی  مقصران  با  تأکید کرد:  بود،  اینترنت شده  اختلال در شبکه 
برخورد می شود.به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، عیسی زارع پور در حاشیه جلسه 
هیئت دولت در جمع خبرنگاران درباره اختلال اینترنت در روزهای اخیر، گفت: در 
هفته اخیر دو حادثه داشتیم که یکی از آنها در مشهد رخ داد و روز شنبه بر اثر قصور 
یکی از پیمانکاران شرکت مخابرات، بخشی از فیبرهای نوری مرکز قطع شده بود.وی 
افزود: بر اثر این رخداد، ارتباطات چند استان اعم از خراسان رضوی، خراسان جنوبی 
و کرمان حدود ۴ ساعت دچار اختلال شده بود که با مقصرین احتمالی آن برخورد 

خواهد شد.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات اظهار داشت: روز دوشنبه هم یکی از 
حوضچه های شرکت مخابرات ایران در خیابان کارگر دچار آتش سوزی شده بود که 
آن هم منجر به قطع ارتباطات شد.  وی ادامه داد: جلسه ای در این خصوص برای بررسی 
اپراتورها  برگزار شد که علت آن عدم رعایت اصول حرفه ای توسط  این دو حادثه 

تشخیص داده شد و البته اصول پدافند غیرعامل هم رعایت نشده بود.
زارع پور خاطرنشان کرد: مسئول پدافند غیرعامل وزارتخانه مأمور شد تا همه مراکز 
مخابراتی را بررسی کند و شرکت مخابرات هم حتماً باید ضرر و زیان مشترکین را 

جبران کند که سازمان تنظیم مقررات پیگیر این جبران خسارت است.

اختصاص  از  دولت  سخنگوی 
تومان  میلیون  یک  معادل  سهامی 
معادل  و   ۱۴۰۰ سال  متولدان  برای 
برای  تومان  میلیون  نیم  و  یک 
در   ۱۴۰۱ سال  متولد  فرزندان 
راستای سیاست دولت از خانواده ها 

برای فرزندآوری خبر داد.
بهادری  علی  ایسنا،  گزارش  به 
هیئت  جلسه  حاشیه  در  جهرمی 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  دولت 
هیئت  امروز  جلسه  در  کرد: 
از  مؤثر  حمایت  منظور  به  دولت 
محترم  زائران  مشکلات  حل  مسئله 
کارگروه  کشور،  مقدس  امکان 
جایگاهش  ارتقای  با  زیارت  ملی 
شد  تبدیل  زیارت  ملی  شورای  به 
که  کرد  مصوب  وزیران  هیئت  و 
رییس  ریاست شخص  به  این شورا 
از  برخی  عضویت  و  جمهوری 
اعضای مرتبط دولت از جمله وزیر 
میراث و وزیر کشور  ارشاد، وزیر 
تولیت  عضویت  و  کار  وزیر  و 
آستان های مقدس رضوی، حضرت 
عبدالعظیم  و  شاهچراغ  و  معصومه 
که  استان هایی  استانداران  و  حسنی 
تشکیل  زائران هستند  اصلی  میزبان 
خراسان  استان  هم  شورا  دبیر  شود. 
در  دبیرخانه  تا  شد  انتخاب  رضوی 
استان  اصلی ترین  که  استان  این 

زیارتی است، باشد.
اخیر  افزود: در حوادث طبیعی  وی 
و سیلی که جاری شد، وزیر اقتصاد 
پیشنهاد تخصیص منابعی به صندوق 
که  داشتند  را  طبیعی  حوادث  بیمه 
ارجاع شد جهت بررسی و گزارش 
کارشناسی ارائه شد و هیئت وزیران 
مصوب کرد که با تخصیص منابعی 
به صندوق بیمه حوادث طبیعی عملًا 
این صندوق را از امسال احیا کند تا 
امکان پرداخت خسارات و غرامت 
ناشی از حوادث طبیعی با محوریت 
برای سال  فراهم شود.  بیمه  صنعت 
ریال،  میلیارد  هزار   ۲۵ مبلغ   ۱۴۰۱
تومان  میلیارد  هزار  نیم  و   ۲ معادل 
این صندوق  به  پیدا کرد  تخصیص 
به  را  خسارات  جبران  بتواند  که 

جاری  سال  در  شده  بیمه  صورت 
حمایت کند.

صدور  داد:  ادامه  دولت  سخنگوی 
مجمع  منشور  موقت  امضای  مجوز 
مالیاتی  سازمان های  همکاری 
منظور  به  اکو که  کشورهای عضو 
اکو  عضو  کشورهای  یکپارچگی 
است، داده شد تا وزیر اقتصاد بتواند 
مراحل عضویت در مجمع و امضای 

منشور را طی کند.
یکی  شد:  یادآور  جهرمی  بهادری 
این  دولت  امروز  مهم  مصوبات  از 
تأمین  از  به منظور حمایت  بود که 
صادرات  افزایش  و  غذایی  امنیت 
کمک  و  کشاورزی  محصولات 
حوزه  تقویت  و  سرمایه گذاری  به 
بخش  از  حمایت  و  کشاورزی 
در  تعاونی ها  فعالیت  و  خصوصی 
تصویب  مشوق هایی  حوزه،  این 
و  سود  و  یارانه  قالب  در  که  شد 
این  به  بانکی  تسهیلات  کارمزد 
به ویژه در  یابد؛  حوزه ها تخصیص 
امر محصولات راهبردی کشاورزی 
و البته طرح های دانش بنیان در این 

حوزه.
اقدامات  از  یکی  کرد:  تأکید  وی 
بسیار  که  دولت  هیئت  خوب 
کمک  مالی  شفافیت  تقویت  به 
خوب  اقدامات  از  یکی  و  می کند 
بودجه  ساختار  اصلاح  راستای  در 
هرچه  شفافیت  و  نظارت پذیری  و 
باشد،  کشور  مالی  نظام  بیشتر 
تصویب آیین نامه اجرایی ایجاد نظام 
یکپارچه مدیریتی در بخش عمومی 
این  شد.  تصویب  امروز  که  بود 
تحقق  راستای  در  بزرگی  گام  امر 
دولت الکترونیک و یکپارچه سازی 
داده های مالی در حوزه های عمومی 

می تواند باشد.
یک  گفت:  دولت  سخنگوی 
خانواده ها  از  دولت  که  حمایتی 
تصویب  دارد،  فرزندآوری  برای 
می کند  مقرر  که  بود  آیین نامه ای 
تومان  میلیون  یک  معادل  سهامی 
معادل  و   ۱۴۰۰ سال  متولدان  برای 
برای  تومان  میلیون  نیم  و  یک 
از  متولد سال ۱۴۰۱، سهام  فرزندان 
به  سرمایه گذاری  صندوق های  سبد 
واگذار  سال  دو  این  متولد  نوزادان 
شود. دولت مقرر کرد که متناسب 
با تورم سالانه در سال های آتی این 

واگذاری سهام استمرار یابد.

سازمان تأمین اجتماعی اعلام کرد؛

توقف سه روزه فعالیت سامانه های 
الکترونیکی بیمه ای تأمین اجتماعی برای 

ارتقا و به روزرسانی در تعطیلات پایان 
هفته و ایام تاسوعا و عاشورای حسینی

و  دولت  اینکه  بر  تأکید  ضمن  ایران  آلومینیوم  صنعت  سندیکای  دبیر 
رها  خود  حال  به  را  آلومینیوم  صنعت  تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزارت 
قیمت  افزایش  دلیل  عمده  نمی کند،  رسیدگی  آن  مشکلات  به  و  کرده 
آلومینیوم در بازار را کم کردن عرضه تولیدکنندگان مواد اولیه خوانده و 
تأکید کرد: درست است که صنایع مادر بایستی مورد حمایت قرار گیرند، 
سیاست های  برخلاف  و  خام فروشی  بارز  مصداق  اولیه  مواد  صادرات  اما 

اقتصاد مقاومتی است.
آریا صادق نیت حقیقی در گفت وگو با ایسنا، در رابطه با افزایش قیمت 
ایجاد شده در بازار این صنعت، ضمن اشاره به مشکل فرمول قیمت گذاری 
آلومینیوم که تاکنون بازنگری نیز نشده است، یادآور شد: زمانیکه دلار 
نرخ دولتی )۴۲۰۰ تومان( داشت، برای آنکه رانت حاصل از فاصله قیمت 
ارز ترجیحی و ارز بازار آزاد کم شود، ضریب ۱۰ درصد به عنوان پریمیوم 
در فرمول در نظر گرفته شد اما پس از آنکه دلار ۴۲۰۰ تومانی جای خود 
را به دلار نیمایی داد، بر این اساس این ۱۰ درصد تبدیل به پنج درصد شد. 
دبیر سندیکای صنعت آلومینیوم ایران، ادامه داد: با این وجود، پریمیوم دو 

برابر پریمیوم صادراتی بود؛ به عبارتی آلومینیوم خالصی که صادر می شود، 
به مراتب ارزان تر )حدوداً کمتر از نصف( از آلومینیوم خالصی است که در 
اختیار صنایع داخلی قرار می گیرد. این موضوع پیگیری شد اما به جای آنکه 
موضوع حل شود، شرکت های اصلی تولیدکننده آلومینیوم )چهار شرکت 

اصلی که شرکت های مادر هستند( به شدت عرضه را کاهش دادند.
همین کم کردن عرضه سبب شد بازار با کمبود مواجه شود و در بورس، 
رقابت تشدید و قیمت آلومینیوم به ازای هر کیلو ۱۰ هزار تومان افزایش 

پیدا کند.

و  »گاپ«  پروژه  دو  اجرای  با 
آینده  ترکیه،  توسط  »داپ« 
مواجه  جدی  دشواری های  با  ایران 
اجرای  با  ترکیه  شد.  خواهد 
دجله  روی  گاپ  سدسازی  پروژه 
همه  شدن  خشک  زمینه  فرات،  و 
فراهم  را  دستی  پایین  تالاب های 
امواج  دنبال آن  به  و  خواهد آورد 
ایران  روانه  ریزگردها  جدید 
از  یعنی هم محرومیت  خواهد شد. 
هوای  بیشتر  آلودگی  هم  و  آب 
اما ماجرا به همین جا ختم   کشور. 
»داپ«  سدسازی  پروژه  نمی شود. 
از  است،  احداث  حال  در  که  هم 
حجم آب رود ارس به شدت خواهد 
کاست. با اجرایی شدن این پروژه، 
شمال  در  که  وسیعی  زمین های 
آبیاری  ارس  آب  از  کشور  غربی 
می شود و بخش کشاورزی آنجا را 
افتاده  مخاطره  به  داشته،  نگه  زنده 
این  کشاورزی  بر  مبتنی  اقتصاد  و 
صدمه  مردم،  شرب  آب  و  منطقه 

به نظر می رسد  فراوان خواهد دید. 
و  نفت  جنگ  جای  به  آینده  در 
تنش انرژی هسته ای، جنگ آب با 
همسایگان و خصوصاً کشور ترکیه 

را خواهیم داشت.
اگر تا قبل از پایان یافتن پروژه های 
گاپ و داپ، از طریق دیپلماسی و 
تعهدنامه های  و  قراردادها  انعقاد 
بازدارنده، توانستیم جلوی پیشروی 
از  بگیریم شاید درصدی  را  ترکیه 
بتوانیم  را  کشور  این  خواسته های 
به  دیگر  هرچند  کنیم  محدود 
اگر  اما  برنمی گردد  قبلی  شرایط 
سایر  و  خارجه  وزارت  دیپلماسی 
به  راه  کشور  مسئولان  و  بخش ها 
شرایط  انتظار  در  باید  نبرد  جایی 

بسیار سخت تری بنشینیم.
و  وقت  نباید  کشور  مسئولان 
فرصت را از دست دهند بلکه باید 
از امروز با یک دیپلماسی فشرده تر 
حل  را  مهم  مشکل  این  بی امان،  و 

کنند وگرنه فردا دیر است.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامی

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات : 

سدسازی ترکیه روی ارس؛

داپباایرانچهمیکند؟

یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس حضور سیف العدل 
انتشار  که  گفت  و  کرد  تکذیب  را  ایران  در  القاعده  احتمالی  رهبران  از 
چنین اخباری در فضای مجازی صرفاً کار بنگاه های خبرپراکنی بیگانه و 

آمریکا است.
در  اخباری  انتشار  به  واکنش  در  ایسنا  با  گفت وگو  در  مالکی  فداحسین 
بحث  یک  این  گفت:  تهران  در  سیف العدل  درباره حضور  مجازی  فضای 
 انحرافی است که با توجه به دخالت آمریکایی ها در کشورهای دیگر مطرح 

می شود.
وی افزود: انتشار این خبر در فضای مجازی مبنی بر حضور سیف العدل در 
ایران صحت ندارد و بحثی انحرافی است که از طرف بنگاه های خبرپراکنی 

منتشر شده و کار آمریکایی ها است. لذا تأکید می کنم که سیف العدل در 
ایران نیست.

مدیر کل ورزش و جوانان استان فارس در پاسخ به سؤال خبرنگار روزنامه 
طلوع درخصوص پروژه های نیمه تمام و اعتبار مورد نیاز برای تکمیل آنها 
گفت: امروز ورزش فارس بیشترین تعداد پروژه های ناتمام در کل کشور 
را دارد که تا پایان سال ۱۴۰۰ قریب به ۴۲۰ پروژه ناتمام در سطح استان 
افتتاح شده  این تعداد طی 6 ماه گذشته ۴7 پروژه  از  فارس داشته ایم که 
و ۲۵ پروژه نیز در هفته دولت افتتاح خواهد شد و با شرایط حال حاضر 
بیش از ۲ هزار میلیارد تومان برای تکمیل پروژه های ناتمام در سطح استان 

فارس اعتبار نیاز داریم. 
خبرنگاران  جمع  در  صفرپور  حیدر  غضنفری:  /خدیجه  خبری  سرویس 
گفت: در طی ۴ ماهه ابتدای سال جاری بیش از ۱3۰ مناقصه برای اجرای 
پروژه های ورزشی در سطح استان فارس اجرا شده است  که این حجم از 
مناقصات و سرعتی که در روند اجرای پروژه ها در سطح استان پیش بینی 

شده در سطح کشور بی نظیر بوده است. 
وی در پاسخ به سؤال دیگر خبرنگار روزنامه طلوع گفت: امروز با شرایط 
حال حاضر بیش از ۲ هزار میلیارد تومان برای تکمیل پروژه های ناتمام در 
سطح استان فارس اعتبار نیاز داریم  که این موضوع منوط به رویکرد دولت 
جدید مبنی بر عدم کلنگ زنی پروژه های جدید بدون پیش بینی اعتبارات 

است و در این راه نیازمند همراهی  جدی تر  نمایندگان مجلس هستیم.
یا  ورزشی  فضاهای  اغلب  شیراز  سطح  در  کرد:  اضافه  صفرپور  حیدر   
مستهلک شده یا به سمت غیر بهره برداری شدن  پیش می روند و در شهر 
شیراز، سالن ورزشی نمی توان پیدا کرد که نیاز به تعمیرات و بازسازی و 

تجهیزات نداشته باشد.
مدیر کل ورزش و جوانان فارس با اشاره به میزان سرانه ورزش در سطح 
فارس گفت: تا به امروز سرانه ورزشی در کل استان ۵۲ سانتی متر است 
با میزان کشوری آن که 8۲ سانتیمتر اعلام شده است فاصله زیادی  که 
کلان  در  اثرگذار  استان های  از  یکی  عنوان  به  فارس  جایگاه  اما  نداریم 
ورزش کشور و جمعیت ورزشکاری که دارد، ایجاب می کند که اقدامات 
بیشتری در توسعه زیرساختی و هم نگهداری فضاهای ورزشی موجود اقدام 

کند
اعتبار در جهت  امروز هنوز یک ریال  به  تا  اینکه  به  اشاره  با  صفرپور  
حمایت از هیئت های ورزشی شهرستان ها دریافت نکرده ایم و این معضل 
کلانی است که با آن مواجهیم، گفت: تا پایان مرداد ماه شش تا هشت 

هیئت ورزشی مجمع آنها برگزار و تعیین تکلیف می شوند.

صفرپور خاطرنشان کرد: منافع ورزش فارس خط قرمز ما است. 
مدیر کل ورزش و جوانان فارس با اشاره به اقدامات این اداره کل طی 6 
ماهه گذشته، افزود:علی رغم محدودیت هایی که وجود دارد در این مدت  
 3۱۰ دعوت  بین المللی،   رقابت  در  مقام   7۱ کسب  بین المللی،  اعزام   73
ورزشکار ما به اردوهای مختلف تیم های ملی، ۲۰6 اعزام به انواع مسابقات 
در رشته های مختلف ورزشی در سطح کشور داشتیم و شاهد ۲۰ میزبانی 

تیم های ملی و اجرای ۲۰۰ برنامه همگانی در استان فارس بوده ایم.
مدیر کل ورزش و جوانان استان فارس با اشاره به تیم قشقایی گفت: اداره 
کل درخصوص حضور جدی خود درعرصه ورزش حرفه ای همواره نگاه 
حمایتی خود را داشته است و با توجه به مباحث حمایتی که به صورت 
شفاف اعلام شد در زمانی که یک باشگاه خصوصی مالک آن تشخیص 
می دهد که برای آن تصمیم بگیرد هیچ قانونی نمی تواند آن  را وادار به انجام 
کاری کند این درحالیست که به نیابت از ورزش فارس این درخواست را 
دادیم تا به کار خود ادامه دهند و اعلام حمایت نمودیم اما ورزش استان 
نمی تواند هرگز مانع تصمیم شخصی کسی بشود و درنهایت مالک باشگاه 

تصمیم گیرنده بود. 
مدیر کل ورزش و جوانان فارس در پاسخ به سؤال دیگر خبرنگار روزنامه 
طلوع گفت بزرگترین دغدغه  خود را بازگشت ورزش فارس  به جایگاه 
شایسته  و واقعی خود  با توجه به سابقه و  پشتوانه قوی و غنی که ورزش 

فارس داشته است. 
به  نسبت  از معدود دوره هایی است که  امروز  اینکه  به  اشاره  با  صفرپور 
گذشته مسئولین استان از ورزش استان حمایت دارند، گفت اینکه یک تیم 
در عرصه حرفه ای بخواهد این انتظار را داشته باشد که تمام منابع مالی خود 
را توسط استان تأمین بشود معقوله ای است که در هیچ عرصه ای پذیرفته 

شده نیست.

مدیر کل ورزش و جوانان استان فارس در پاسخ به سؤال خبرنگار روزنامه طلوع:

 بازگشت ورزش فارس به جایگاه شایسته و واقعی خود بزرگترین دغدغه مدیریتی ورزش فارس

نماینده مجلس: 

گستاخی کنید از رهبری خواهیم خواست 
فتوای ساخت سلاح هسته ای را تغییر دهند

سخنگوی قوه قضائیه گفت: عنوان اتهامی »سید مهدی میرسلیم« اجتماع 
زندان  اکنون در  ایشان  و  است  امنیت کشور  علیه  اقدام  به قصد  تبانی  و 

محکومیت ۵ ساله را می گذراند.
در  خبری  نشست  جریان  در  ستایشی  مسعود  ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
پاسخ به سؤال خبرنگار ایلنا مبنی بر اینکه در شرایطی که ابهامات فراوانی 
درخصوص پرونده »مهدی میرسلیم« وجود دارد بفرمایید آیا اساساً موضوع 
بازداشت ایشان را تأیید می کنید و آیا اتهام ایشان همانطور که در فضای 
مجازی منتشر شده جاسوسی بوده و همچنین این پرونده در چه مرحله ای 
مانند برخی پرونده های مشابه  این خصوص  تاکنون در  قرار دارد و چرا 

مقید  اتهام  به  میرسلیم  مهدی  سید  آقای  گفت:  است،  نشده  اطلاع رسانی 
مجازات  اجرای  تاریخ  شده؛  محکوم  حبس  سال   ۵ تحمل  به  پرونده  در 
معلوم است و جای ابهامی ندارد و براساس مقررات محکومیت ایشان بدون 
تعارف و تبعیض اجرا شده است چرا که وظیفه ما اجرای دقیق قانون است 

و بهترین راه تجلی عدالت اجرای قانون است.
وی ادامه داد: براساس اصل 3 قانون اساسی قطعاً قوه قضائیه تبعیضی در 
رسیدگی به پرونده ها ندارد.  ایشان براساس رأی دادگاه محکوم به حبس 
است و در این ایام براساس مقررات از مرخصی استفاده کرده چند روزی 
کرده ایم.  اعلام  را  موضوع  این  شفاف  خیلی  ما  و  است  داشته  غیبت  هم 
نسبت به غیبتی هم که صورت گرفته مقررات اجرا شده است و مقررات 
موضوع ماده ۱۹۴ ماده ۵۰۲ قانون آیین دارسی کیفری اعمال شده و جای 

بحث و نگرانی نیست و ایشان در حال حاضر در زندان است.
سخنگوی قوه قضائیه افزود: ایشان یک ناراحتی داشته، ابراز بیماری کرده 
و ما براساس تکلیف مثل سایر زندانیان ایشان را به واحد درمانی معرفی 
ادامه حبس فراهم دانسته  ایشان را برای  کردیم و پزشکی قانونی شرایط 
اتهامی ایشان اجتماع و  به زندان معرفی شده است. عنوان  است و مجدداً 

تبانی به قصد اقدام علیه امنیت کشور است. 

سخنگوی قوه قضائیه:

شهردار شیراز خبر داد؛

شیراز مهیای استقبال و تشییع از پیکر 
سردار عاشورایی فارس


